
ProtokoD fra
Generalforsamling i Norsk Shetland Sheepdog Klubb

Dato : 10. aprit 20IO, klokken 1400
Sted: BestW~1em Oslo Airport Hotel, Gardermoen

DaptnIen:

I. Valg av møteleder og protokollfører
2. Godkjenning av innkafiing og forslag ul dagsorden
3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede
4. Valg av tellekorps
5. Valg av personer til å underskrive protokoll
6. Årsberetning
7. Regnskap for 2009
8. Revisors beretning
9. Ansvarsfrihet for Styret
10. Innkomne forslag og forslag fra Styret
Il. Valg

l: Valg av møteleder og protokollfører:
Møteleder ble foreslått og valgt: Bjørn Wæhre
Protokollfører ble foreslått og valgt: Trude Holmen

2. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden
Innkalling ble godkjent.
Dagsorden ble godkjent.

3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede
Antall stemmeberettigede 107.
84 forhåndsstemmer 29 til stede i salen, hvorav 6 har avgitt forhåndsstemme.

4. Va!& av tellekorps
Ingrid Myklebostad
Vinny Olsen
Caroline Mauseth

5. Va!&av personer til å underskrive protokoll
Elin Hansen
Roar Pedersen
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6. Årsberetninl:
Leder Arne Løland innledet med å si at Styret hadde samarbeidet godt i 2009.
Til Årsberetningen kom det kommentarer fra GF til følgende tema:
-Det er ikke lydighet ved NSSK sin hovedutstilling, det bør vurderes om den tradisjonen
skal gjennopptas.
-Hvorfor blir ikke de norske spesial dommerne brukt på våre utstillinger?
-Årsberetningen inneholdt ikke aktivitetene fra Oslo, dette er beklagelig.
-Klubbkontaktene står litt alene i sin jobb. En i Styret bør ha ansvar for kontakten ut mot
klubbkontaktene.
Styret tar med seg innspillene.
Det ble stilt spørsmål om hvor rentene på PRA fondet finnes, og spørsmålet ble besvart
med at mesteparten av midlene er overført Veterinærhøyskolen, de få kronene det blir
brukes til løpende utgifter.

Årsberetningen ble deretter enstemmig godkjent.

7. Regnskap for 2009
Revisors kommentar:
Annonseinntektene har økt med 13.000,- kroner. Det ble gitt ros for dette.
Håndbøkene tar stor plass på et kostbart lager.
Styret oppfordres til å sørge for at mestepatren av håndbøkene blir fjernet fra lageret.
Det korn flere forslag fra salen til hvordan bøkene kunne selges.
Styret tar ideene med seg videre i arbeidet.med å senke lagerutgiftene.
Verdsetting av beholdnigen i regnskapet er kurant.
Ros til kasserer for ryddig regnskap også i år.

Fra salen kom det spørsmål om hvorfor Styret hadde valgt å bruke pengene som var satt
av til miljøformål til et oppdretterseminar. Det ble svart at dette var noe man hadde ønsket
å få satt i verk i en årrekke, og at Styret nå så mulighet til å få dette gjennomført.
Det ble stilt spørsmål ved at Styret ikke planla å bruke penger på miljøtiltak i 20 IO..

Regnskapet ble enstemmig godtatt.

Budsjett for 2010
Budsjett: Kunne for ordens skyld gjeme vært satt opp som eget punkt på dagsorden

GF vedtok et tillegg til foreslått budsjett med 10.000,- kroner til å kjøpe inn
programvaren Photoshop til redaktørene.
GF bevilget deretter 20.000,- kroner avsatt til miljøtiltak i 20 IOder størst mulig del av
medlemsmassen tilgodeses.
Styret bes om å undersøke om det er mulig å innskrenke behovet for lager, og skaffe et
rimeligere alternativ.

Budsjettet ble deretter enstemmig vedtatt.

8. Revisors beretninl:
Referat fra styremøtene skal være vedlegg til regnskapene når revisor får disse til
gjennomsyn. Revisor ønsker mer detaljerte (førte) referat.

Revisors beretning tas til etteretning.
9. Ansvarsfrihet for Styret
GF innrømmet Styret ansvarsfrihet.
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10. Innkomne forslal: og forslag fra Styret

l. Fra Styret:
Forslag til vedtak:

"Styret foreslår at kontingenten holdes uendret i 20l O"

Forslaget enstemmig vedtatt

2. Fra PRA komiteen:

Forslag til vedtak:
Med bakgrunn i forskningen som starter i 20 l Ofor å avdekke DNA-genet som forårsaker
PRA på Sheltie, foreslås følgende tiltak i 20 I O:

I de distrikter der det finnes klubbkontakter, og i andre landsdeler som et ansvarlig
medlem kan oppnevnes, arrangeres det felles øyenlysning og blodprøvetaking av
hunder fra familier som PRA-komiteen og Avlsrådet finner naturlig og interessante å
teste. Dette behøver nødvendigvis ikke være avlsdyr. Det må da avtales spesiallysing
med en autorisert øyenlyser, for eksempel i forbindelse med distriktssammenkomster
eller andre samlinger.

Før avstemming orienterte PRA-komiteen om prosjektet.

Forslaget enstemmig vedtatt.

3. Fra Arnhild Carlsen

Forslag: GF overtar ansvaret for utarbeidelse av rettningslinjer for bruk av
medlemsbladet. Det foreslåes at alle medlemmer har lik rett til bruk av
medlemsbladet, uavhengig hvilke arrangementer, sålenge det er positivt for rasen
og medlemmer, og ikke skader noen hverken i ordelag eller innhold.

Fra salen ble det gjort oppmerksom på at NSSK's paragraf 15 sperrer for at GF
kunne stemme over forslaget, da det ville kreve en lovendring.
Etter en kort diskusjon ble det satt strek og stemt over følgende:

Forslag til vedtak:
Forslaget avvises.

Forslaget enstemmig vedtatt

11. Valg
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Følgende personer ble valgt til tillitsverv, antall stemmer i parentes:

Styret
Nestleder for 2 år:
Kasserer for 2 år:
3 varamedlemmer for 1 år:

Revisorer
2 revisorer for 1 år:

Vararevisor for 1 år:

Valgkomite
Leder for I år
Medlem for I år
Medlem for I år
Varamedlem for I år

Bjørn Wæhre (90)
Grete Olavessen (77)
Enisa Ibrahimi (85)
Elin Hansen(85)
Ellinor Selvik (79)

Frode Myklebostad (87)
Guri Helstrørn Pettersen (97)
Gunn-Jorid Olsen Svinøy (96)

Inger Krogstad (89)
Sofie Wollbraaten (93)
Turid Vier (85)
Annika Johansson (90)

I pausen under opptellingen av stemmer, ble Randi Scheen påskjønnet med en liten
blomsteroppsats og hedret for sitt lange virke som klubbkontakt og ressursperson for
klubben.

Arspriser for 2009 ble delt ut.
Generalforsamlingen ble avsluttet ca. kl 1815

16.04.2010.

Roar Pedersen
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